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Gemeente Boxmeer

Onderwerp:
Voorstel tot besluitvorming omtrent verlenging van de bestuursovereenkomst met het 
COA ten behoeve van het azc in Overloon.

Nummer:
9a.

AAN de raad van de gemeente Boxmeer

Boxmeer, 22 juni 2021

Aanleiding
De plaatsvervangend. bestuursvoorzitter van het COA heeft bij brief van 15 september 
2020 het verzoek aan de gemeente gedaan om de huidige bestuursovereenkomst voor 
de locatie Overloon, welke verloopt op 20 mei 2022, met minimaal 5 jaar te verlengen. 
Het COA wil samen met de gemeente onderzoeken of dit mogelijk is, en zo ja, onder 
welke voorwaarden.

Nadere toelichting
Sinds 2014 worden op de locatie Stevensbeekseweg 14a te Overloon vluchtelingen 
opgevangen. Hiertoe is een bestuursovereenkomst gesloten tussen het COA en de 
gemeente. Deze bestuursovereenkomst is tussentijds (in 2016) aangepast en in 2018 
verlengd. De huidige bestuursovereenkomst loopt af op 20 mei 2022.
 
Zowel de inwoners als het gemeentebestuur van Boxmeer hebben in 2014 de 
vluchtelingen warm onthaald, en nog steeds dragen de inwoners en het gemeentebestuur 
nieuwe inwoners die een nieuw bestaan in ons land willen opbouwen een warm hart toe.
Het azc Overloon functioneert nu al 7 jaar als opvangcentrum. Tot eind 2018/begin 2019 
heeft het gemeentebestuur, samen met de locatiemanagers, de omwonenden die 
deelnemen aan de klankbordgroep, de dorpsraden van Overloon en Stevensbeek, en de 
politie geconstateerd dat er over het algemeen geen overlast werd ondervonden. 
Natuurlijk vonden er af en toe incidenten plaats en moesten bewoners van het centrum 
vaker worden geattendeerd op gedragsregels welke in Nederland gangbaar zijn en die 
voor enkele bewoners van het centrum niet duidelijk waren. Er was tot eind 2018 geen 
gevoel van onbehagen of onveiligheid bij de omwonenden van het centrum.

Sterker nog: vele vrijwilligers uit zowel Overloon als Stevensbeek hebben zich positief 
ingezet om voor de bewoners van het azc Overloon activiteiten te organiseren en 
hierdoor de integratie van de nieuwe inwoners te bewerkstelligen. Denk daarbij 
bijvoorbeeld aan Samen Stevensbeek. Al sinds 2015 heeft het initiatief Samen 
Stevensbeek een nauwe samenwerking met het asielzoekerscentrum. Inwoners van 
Stevensbeek organiseerden met veel succes culinaire, culturele, sport-, en creatieve 
activiteiten met en voor bewoners van het azc met als doel hen samen te brengen. De 
Brabantse Dorpen Derby in 2015 was hier een mooi voorbeeld van. Ook vanuit de kern 
Overloon worden activiteiten door vrijwilligers opgezet met hetzelfde doel, namelijk om 
bewoners uit Overloon en het azc samen te brengen. Inmiddels heeft de corona-
pandemie de activiteiten van Samen Stevensbeek en vanuit Overloon tijdelijk “on hold” 
gezet.

Wat hebben we gedaan vanaf 2018.
We moeten helaas constateren dat er sinds 2018 een kentering waarneembaar is in het 
draagvlak voor de opvang van vluchtelingen onder de inwoners van voornamelijk 
Overloon en Stevensbeek. Vanaf dat jaar zijn in het azc Overloon ook amv-ers 
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(Alleenstaande Minderjarige Vreemdelingen) opgevangen en gehuisvest, alsmede 
vluchtelingen uit zgn. veilige landen. Vanaf die periode is er meer en meer overlast 
ontstaan en de politiecijfers wijzen uit dat met name de laatste 2 jaren de overlast en 
criminaliteit in de omgeving van het azc hand over hand toenemen. Dit was voornamelijk 
de oorzaak van het tanende draagvlak voor de opvang van asielzoekers in Overloon. Dit 
werd ook geventileerd in de klankbordgroep en we ontvingen meldingen en brieven van 
omwonenden van het azc en van inwoners uit Overloon en Stevensbeek alsmede van de 
dorpsraden waarin melding werd gemaakt van niet toelaatbaar, tot overlastgevend en 
zelfs tot crimineel gedrag/activiteiten door bewoners van het azc.

Deze brieven en meldingen alsmede signalen vanuit de politie, waren aanleiding om een 
brief, gedateerd 21 november 2018, naar de toenmalig staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid te sturen (samen met gemeente Venray), waarin we onze zorgen hebben geuit 
over het feit dat een klein deel van de asielzoekers, woonachtig in het AZC Overloon, zich 
steeds meer schuldig maakte aan verstoringen van de openbare orde en overlast in en 
om het terrein van het azc.
 
In deze brief hebben we de toenmalig staatssecretaris verzocht om een aantal 
aanvullende maatregelen te treffen zodat de overlast voor de inwoners en ondernemers 
van onze gemeente alsook voor het COA personeel en de medebewoners van het AZC 
wordt teruggebracht naar een acceptabel niveau.

Concreet hebben we gevraagd om:
- Overplaatsing van overlastgevende en/of criminele ‘veiligelanders’ (al dan niet met 

een Dublinclaim) naar een zgn. “Aso-azc” of naar een ander azc;
- Het stopzetten van de plaatsing van nieuwe ‘veiligelanders’ in het azc in Overloon;
- Het verkorten c.q. bespoedigen van de uitzettingsprocedures van de overlastgevende 

en/of criminele ‘veiligelanders’;
- Daar waar strafbare feiten aan de orde zijn, het toepassen van een locatiegebod op 

basis van de Vreemdelingenwet of het plaatsen van personen in 
vreemdelingenbewaring.

NB: we spraken destijds nog van ‘veiligelanders’. Inmiddels spreken we van amv-ers én 
‘veiligelanders’.

De voornoemde brief van 21 november 2018 was aanleiding voor de staatssecretaris om 
zijn Directeur Generaal Migratie, de heer Mr. Dr. Riezebos, samen met een aantal directe 
medewerkers, af te vaardigen voor een gesprek om de problematiek te bespreken. 
Daarbij was een groot aantal deelnemers uit de keten van asielprocedureaanvragen 
alsmede de betrokkenen na huisvesting in een centrum uitgenodigd. Alle deelnemers 
hebben in dit overleg hun beeld geschetst van de situatie en hun zorgen geuit over de 
overlastgevende groep.

Herkenning en erkenning van de situatie, die landelijk speelt, werd door de Directeur 
Generaal Migratie uitgesproken. Echter, zij zijn gebonden aan het VN 
Vluchtelingenverdrag en overige wet- en regelgeving. Aanpak zou op Europees niveau 
moeten plaatsvinden. Het versnellen van procedures was volgens hem ook geen 
oplossing vanwege capaciteitsproblemen bij de IND.

Uiteindelijk heeft dit overleg en de toenemende overlast geleid tot een reeks van 
overleggen zoals o.a. het operationeel overleg tussen de ketenpartners, dat structureel is 
opgepakt, het breed ketenoverleg, het overleg tussen de burgemeesters van Grave, 
Boxmeer en Cranendonck in samenspraak met COA, provincie, OM, politie en ambtelijke 
ondersteuning. Dit laatste overleg is inmiddels uitgebreid naar geheel Noord-Brabant 
waar azc locaties gevestigd zijn en de provincie organiseert dit overleg nu structureel.
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In maart 2019 heeft mw. Jetta Klijnsma, Commissaris van de Koning van Drenthe als 
coördinerend Commissaris van de Koning asiel, aangegeven de problematiek landelijk te 
willen bespreken bij de Landelijke Regie Tafel (LRT). Zij opteert voor:
- Noodwetgeving en –procedures of aanpassing van de wetgeving waardoor het voor 

partijen als IND, COA, OM en politie gemakkelijker wordt om een illegale crimineel in 
bewaring te nemen en uit te zetten naar land van herkomst;

- Pleiten voor een noodfonds ter ondersteuning van IND, COA, OM en politie en 
gemeenten zolang de huidige instroom hierom vraagt;

- Dossieropbouw omtrent overlastgevende en criminele asielzoekers;
- Verkorten c.q. bespoedigen van uitzettingsprocedures;
- Toepassen van locatieverboden.

Dit alles resulteerde in een brief van de staatssecretaris aan de Tweede Kamer (brief van 
17 april 2019) waarin verscherping van de maatregelen m.b.t. overlastgevende 
asielzoekers werden aangekondigd.

Ook is inmiddels een toolbox in het leven geroepen welke richting geeft aan te treffen 
maatregelen door gemeenten, ondernemers, openbaar vervoerders etc. om de overlast 
te kunnen bestrijden/beteugelen. Tevens zijn er inmiddels landelijk 4 ketenmariniers 
aangesteld om gemeenten, politie etc. te begeleiden en te ondersteunen bij het 
aanpakken van overlastgevende asielzoekers.

Ondanks alle maatregelen en inspanningen vanuit de ketenpartners, de staatssecretaris, 
de ketenmariniers, het COA, de politie, het management van het azc en de gemeenten, 
constateren wij dat de overlast niet afneemt en het veiligheidsgevoel van de inwoners 
niet toeneemt.

U als raad heeft op 12 januari 2021 een brandbrief gestuurd naar de Vaste Commissie 
van Justitie en Veiligheid en aan de Tweede Kamer der Staten Generaal alsmede aan de 
Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid waarin u uw zorgen uitspreekt over de situatie. 
U hebt aangegeven dat ondanks alle inspanningen, wij niet in staat zijn de kleine groep 
overlastgevers goed aan te pakken en dat alle maatregelen die getroffen zijn of worden 
allemaal repressieve maatregelen zijn. In uw brief geeft u aan te verwachten dat de 
staatssecretaris preventieve maatregelen zal nemen om escalatie en problemen te 
voorkomen.

Draagvlakonderzoek in relatie tot besluitvorming omtrent verlenging van de 
bestuursovereenkomst.

Eind 2020 heeft het college ingestemd met het uitvoeren van een onderzoek naar 
ervaringen met zeven jaar opvang asielzoekers in azc Overloon. Aanleiding was de 
toenemende overlast, criminaliteit en een aantal ernstige incidenten die door een kleine 
groep asielzoekers wordt veroorzaakt. Deze overlastsituatie is merkbaar en verhevigt 
zich sinds 2018/2019. Sinds die tijd worden op het azc ook amv-ers opgevangen. 
Daarnaast zien we door de komst van meer veiligelanders die in principe kansloos zijn 
m.b.t. de te doorlopen asielprocedures, ook meer overlast ontstaan. Dit is een landelijk 
beeld.

Deze overlast is er mede debet aan dat het draagvlak voor de opvang van asielzoekers in 
de Overloonse en Stevensbeekse samenleving, maar ook daarbuiten, tanende is.

Het college heeft besloten tot het uitvoeren van een onderzoek onder de inwoners en 
ketenpartners en maatschappelijke organisaties naar de ervaringen met zeven jaar 
ervaringen met opvang asielzoekers Overloon. Dit is besloten naar aanleiding van het 
verzoek van het COA om besluitvorming medio dit jaar omtrent de eventuele verlenging 
van de bestuursovereenkomst, welke in mei 2022 afloopt, en de toenemende 
maatschappelijke discussie over dit onderwerp.  
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Daarnaast heeft het college op 23 maart besloten het COA te berichten dat het college 
met onmiddellijke ingang geen amv-ers en ‘veiligelanders’ meer wenst op te vangen op 
het azc Overloon. Dit is per brief van 30 maart aan de plv. voorzitter van het COA 
medegedeeld.

Op 12 april heeft een gesprek plaatsgevonden tussen een delegatie van het college 
(burgemeester en wethouder Hendriks) en een delegatie van het COA n.a.v. de brief van  
30 maart van het college en het rapport van I&O Research dat inmiddels aan het COA 
was toegestuurd. In dit gesprek is aangegeven dat de inhoud van de brief van 30 maart 
een absolute voorwaarde is voor het college om eventuele verlenging van de 
bestuursovereenkomst te overwegen, gezien ook de maatschappelijke en politieke 
discussie rond dit onderwerp. 

Het COA heeft hierop middels hun brief van 25 mei 2021 geantwoord, waarin het bestuur 
aangeeft dat de afbouw van de amv-opvang niet per direct kan plaatsvinden en dat men 
van de 50 amv-plekken er 10 voorlopig niet kan invullen. Daarnaast meldt het bestuur 
dat opvang van het aantal ‘veiligelanders’ omlaag gaat vanwege het feit dat het COA 
sinds september 2020 een speciale sobere opvang voor spoor 2 asielzoekers heeft 
ingericht. Dat betekent dat ‘veiligelanders’, m.u.v. kwetsbare spoor 2 asielzoekers, niet 
meer op de reguliere azc locaties behoeven te worden opgevangen.
 
Een toezegging dat er op azc Overloon voortaan geen ‘veiligelanders’ meer opgevangen 
worden is voor COA geen optie, omdat dit wettelijk niet is toegestaan. Door het versneld 
afhandelen van aanvragen van spoor 2 asielzoekers en meer gerichte opvang op spoor 2 
locaties ontstaat er, zo stelt het COA in hun brief, meer ruimte op het azc Overloon voor 
de opvang van vergunninghouders die specifiek gekoppeld zijn aan de gemeente 
Boxmeer. Zo kan deze groep, in afwachting van een huurwoning in Boxmeer, al gericht 
werken aan hun integratie- en participatieproces.

Het onderzoek en het daaruit voortvloeiend rapport is inmiddels toegelicht door I&O 
Research aan het college en op 10 mei aan de klankbordgroep. 

Op 10 juni 2021 is het rapport toegelicht in een werkbijeenkomst van de raad. Tevens 
zijn tijdens deze bijeenkomst de door u gestelde vragen aan het COA, de politie en de 
ketenmarinier beantwoord.

Aanvullende informatie
Om uw raad een afgewogen besluit te laten nemen, informeren wij u nog over een aantal 
onlangs binnengekomen brieven/rapporten.

1. Bij brief van 21 april 2021 heeft de Commissaris van de Koning, mw. Mr. I. Adema 
een provinciaal plan toegestuurd inzake de asielketen. Dit (dynamische) plan is 
opgesteld in opdracht van de Staatssecretaris van J&V, de Minister van BZK en de 
Minister van SZW. Op alle CdK’s is een beroep gedaan om zich in te zetten als 
rijksorgaan om o.a. de regionale regietafel per provincie te revitaliseren om te gaan 
werken aan de Uitvoeringsagenda Flexibilisering Asielketen. De regietafel Noord 
Brabant heeft vanuit de afspraken uit de Uitvoeringsagenda een provinciaal plan 
opgesteld. Het plan is als bijlage aan dit voorstel toegevoegd. De CdK wil zich gaan 
richten op 3 onderwerpen: overlast, uitstroom en opvang.

2. Verder is op 15 juni 2021 het rapport van de Inspectie Justitie en Veiligheid 
gepubliceerd in het kader van het vervolgonderzoek naar de aanpak van 
overlastgevende asielzoekers. In dit rapport worden aanbevelingen gedaan op basis 
van hun onderzoek. Het rapport is als bijlage bij dit voorstel toegevoegd.

Proces
Het college heeft naar aanleiding van het bovenstaande , de uitkomsten van het 
onderzoek door I&O Research en de huidige situatie met betrekking tot overlast en de 
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maatschappelijke en politieke discussie, gemeend u een aantal mogelijke richtinggevende 
besluitvoorstellen voor te leggen. Deze mogelijke voorstellen hebben voor het college 
meegewogen in hun richtinggevende besluitvorming.

Mogelijke voorstellen richtinggevende besluitvorming:

1. Instemmen met verlenging onder de strikte voorwaarde dat bijzondere 
groepen niet meer worden opgevangen in azc Overloon. Bijzondere 
groepen zijn in dit geval amv-ers en ‘veiligelanders’.1
Bij brief van 30 maart heeft het college dit besluit, genomen op 23 maart, al 
meegedeeld aan het COA. 

2. Instemmen met verlenging onder de strikte voorwaarde dat amv-ers niet 
meer worden opgevangen in azc Overloon.
In principe heeft het college al een besluit genomen op 23 maart om geen amv-
ers meer op te vangen op azc Overloon. Inmiddels heeft het COA in hun brief van 
25 mei 2021 hierop gereageerd. Zij zijn bereid het aantal van 50 amv-ers met 10 
te verminderen naar 40.2

3. Instemmen met verlenging onder de strikte voorwaarde dat amv-ers (en 
eventueel ‘veiligelanders’) niet meer worden opgevangen in azc Overloon 
en de focus van opvang verleggen naar de opvang van 
vergunninghouders die specifiek gekoppeld zijn aan de gemeente 
Boxmeer. Zij kunnen dan tijdens hun tijdelijke verblijf op azc Overloon – 
in afwachting van de toewijzing van een (huur)woning in Boxmeer 
(toekomstig in gemeente Land van Cuijk) – al gericht werken aan hun 
integratie- en participatieproces en het opbouwen van een breder en 
relevant netwerk in de gemeente Boxmeer.
Door dit besluit kan de populatie op het azc Overloon veranderen in goedwillende 
kansrijke asielzoekers met al dan niet een verblijfsvergunning en kunnen de 
eerder ingezette vrijwilligers aan de slag met deze groep mensen t.b.v. integratie 
en participatie. Dit kan het contact met de lokale gemeenschap bevorderen 
waardoor meer begrip ontstaat over en weer.

4. Instemmen met verlenging onder strikte voorwaarde dat amv-ers en 
‘veiligelanders’ niet meer worden opgevangen en dat de 
bewonerssamenstelling wordt aangepast. De voorkeur gaat daarbij uit 
naar de opvang van vergunninghouders zoals onder 3 genoemd en 
gezinnen. Daarnaast moet de opvangcapaciteit worden teruggebracht.
Het onderzoek van I&O wijst uit dat zes op de tien inwoners vindt dat de 
bevolkingssamenstelling moet worden veranderd. Zeven op de tien inwoners vindt 
dat de opvangcapaciteit moet worden teruggebracht.

5. Niet instemmen met verlenging van de bestuursovereenkomst.

6. Het nemen van een voorlopig besluit om in te stemmen met verlenging 
onder voorwaarden en de uiteindelijke definitieve besluitvorming neer te 
leggen bij de nieuwe gemeenteraad Land van Cuijk. Bij positieve 
besluitvorming zal er in de gemeente Land van Cuijk sprake zijn van 2 
azc’s (Overloon en Grave).

1 Verwezen wordt naar bijgaande antwoordbrief van het COA gedateerd 25 mei 2021

2 Verwezen wordt naar bijgaande antwoordbrief van het COA gedateerd 25 mei 2021
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7. Het nemen van het besluit om voorwaarden te stellen aan de instemming 
met de verlenging voor een periode van 2 jaar. Indien het COA voldoet 
aan deze voorwaarden en de overlast significant wordt teruggedrongen 
kan verlenging na 2 jaar voor een langere periode worden overwogen. 
Hierbij kan worden aangegeven dat indien bij of tijdens de uiteindelijke langere 
verlenging van de bestuursovereenkomst wijzigingen optreden zoals o.a. toename 
van overlast of door het college/raad niet gewenste wijziging in de 
bewonerssamenstelling, de bestuursovereenkomst met onmiddellijke ingang 
eenzijdig door het college kan worden ontbonden. 

8. Instemmen met verlenging onder de door uw raad geformuleerde 
voorwaarden.
In dit geval kunt u als raad zelf de voorwaarden formuleren waaronder u instemt 
met de verlenging van de bestuursovereenkomst met het COA.

Aandachtspunten uit rapport I&O Research voor besluitvorming over 
verlenging:
Op blz. 11 van het rapport worden aandachtspunten voor besluitvorming over verlenging 
opgesomd. Deze aandachtspunten komen voort uit de gesprekken met inwoners, 
ondernemers en dorpsraden en zijn in het rapport in willekeurige volgorde opgesomd. 
Deze aandachtspunten worden als voorwaarde genoemd voor verlenging:

Bewonerssamenstelling 
- meer gezinnen in het azc en geen/minder alleenstaande (minderjarige) mannen; 
- het terugbrengen van de capaciteit van het azc (beter in verhouding tot het 

inwonertal van de omliggende dorpen);
- het verminderen van onderlinge spanningen tussen asielzoekers door rekening te 

houden met herkomstland en cultuur; 
- geen personen op de top X lijst in het azc. 

Veiligheid en toezicht 
- verantwoordelijke instanties meer tools in handen geven zodat sneller en strenger 

kan worden opgetreden (v.b. overplaatsen/uitzetten) bij daders van misdrijven; 
- meer capaciteit en middelen zodat intensiever toezicht kan worden gehouden op het 

moment dat asielzoekers zich buiten het azc bevinden; 
- meer controle en een strenger regime op het azc. 

Preventie 
- zorgen voor een zinvolle dagbesteding (werk, activiteiten, begeleiding) om verveling 

te voorkomen. 

Betrekken en informeren van omwonenden, inwoners van de dorpen en andere lokale 
stakeholders 
- Stevensbeek / gemeente Sint Anthonis niet vergeten bij besluitvorming; 
- een betere meldingenstructuur voor burgers, met daarbij een terugkoppeling van 

afgehandelde zaken; 
- minder vrijblijvendheid ten aanzien van de klankbordgroep; 
- betere communicatie naar lokale stakeholders over overlastsituaties en het 

aanpakken daarvan; 
- zorgen dat inwoners beter op de hoogte zijn van de positieve dingen die in het azc 

gebeuren om op die wijze acceptatie en bewustwording te creëren. 

Algemeen m.b.t. opvattingen v.w.b. draagvlak:
Uit het rapport I&O blijkt dat omwonenden, dorpsraden en ondernemers negatief staan 
tegenover verlenging zolang er asielzoekers uit veilige landen worden geplaatst in 
Overloon.
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Een op de tien (10 %) inwoners staat positief tegenover het voortzetten van het azc 
Overloon. 36 % vindt de voortzetting acceptabel onder voorwaarden en 51 % staat 
negatief tegenover de voortzetting. De mate waarin inwoners positief of negatief 
tegenover de voortzetting staan, hangt samen met de nabijheid van het azc.

Doeltreffendheid/ doelmatigheid
Door het nemen van een besluit omtrent eventuele verlenging van de 
bestuursovereenkomst wordt het COA in staat gesteld daartoe de passende maatregelen 
te treffen.

Rol van de gemeente
Het college is weliswaar bevoegd tot het aangaan van een bestuursovereenkomst met 
het COA, echter de raad heeft aangegeven betrokken te willen zijn bij de besluitvorming 
omtrent eventuele verlenging van de bestuursovereenkomst.

Alternatieven en afwegingen
Bij een besluit tot niet verlengen van de bestuursovereenkomst, zijn er nog geen 
alternatieven voor de locatie. Deze locatie is in eigendom van het Rijksvastgoedbedrijf. 
Het COA heeft een huurovereenkomst met het Rijksvastgoedbedrijf.

Wettelijke basis 
Bestuursovereenkomst met COA.

Financiën
N.v.t.

Wet arhi
N.v.t.

Afstemming andere projecten / derden
N.v.t.

Duurzaamheid
N.v.t.

Voorlichting
Het besluit zal gecommuniceerd worden met het COA en overige betrokkenen.

Richtinggevend voorstel
Gelezen het vorenstaande heeft het college op 22 juni 2021 een voorkeur uitgesproken 
m.b.t. de vorenstaande acht mogelijke besluitrichtingen.

Het college kiest voor een combinatie van besluitrichting 2 en 3 met een aanvulling. Die 
combinatie komt uit op:
Instemmen met verlenging onder strikte voorwaarde dat amv-ers (en eventueel 
‘veiligelanders’) niet meer worden opgevangen in azc Overloon en de focus van opvang 
verleggen naar de opvang van vergunninghouders die specifiek gekoppeld worden aan de 
gemeente Boxmeer. Zij kunnen dan tijdens hun tijdelijke verblijf op azc Overloon – in 
afwachting van de toewijzing van een (huur)woning in Boxmeer (toekomstig in gemeente 
Land van Cuijk) – al gericht werken aan hun integratie- en participatieproces en het 
opbouwen van een breder en relevant netwerk in de nieuwe gemeente. 

Door dit besluit kan de populatie op het azc Overloon veranderen in goedwillende 
kansrijke asielzoekers met al dan niet een verblijfsvergunning en kunnen de eerder 
ingezette vrijwilligers aan de slag met deze groep mensen t.b.v. de integratie en 
participatie. Dit kan het contact met de lokale gemeenschap bevorderen waardoor meer 
begrip ontstaat over en weer.
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Aanvullend aan dit besluit zal de opvangcapaciteit moeten worden teruggebracht naar 
maximaal 500 personen. Dit laatste is in lijn met het Provinciaal Plan Provincie Noord-
Brabant in het kader van de Uitvoeringsagenda Flexibilisering Asielketen.

Burgemeester en wethouders van Boxmeer,
de loco-secretaris, de burgemeester,

A.J.M. Reintjes K.W.T. van Soest
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Bij het onderwerp voorstel tot besluitvorming omtrent verlenging van de 
bestuursovereenkomst met het COA ten behoeve van het azc in Overloon horen de 
volgende bijlagen:

a. Rapport I&O Research - Ervaringen met zeven jaar opvang van asielzoekers in azc 
Overloon;

b. Vervolgonderzoek naar de aanpak van overlastgevende asielzoekers;
c. Brief van Commissaris van de Koning van Provincie Noord-Brabant van 21 april 2021 

inzake Provinciaal plan Provincie Noord-Brabant Uitvoeringsagenda Flexibilisering 
Asielketen;

d. Provinciaal plan Noord-Brabant Uitvoeringsagenda Flexibilisering Asielketen april 2021
e. Brief van plv. bestuursvoorzitter van COA van 15 september 2020 inzake verzoek om 

verlenging bestuursovereenkomst;
f. Brief aan Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid van 21 november 2018 inzake 

overlast van asielzoekers uit veilige landen;
g. Brief van Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid aan de Voorzitter van de Tweede 

Kamer der Staten-Generaal van 17 april 2019 inzake overlastgevende asielzoekers;
h. Brief van college aan Vaste Commissie van Justitie en Veiligheid en aan 

Staatssecretaris van college en raad Boxmeer van 12 januari 2021 inzake azc-locatie 
Overloon;

i. Brief van Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid van 11 februari 2021 inzake azc-
locatie Overloon;

j. Brief van Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid van 16 maart 2021 inzake azc-
locatie Overloon;

k. Brief aan COA van 30 maart 2021 inzake collegebesluit 23 maart 2021;
l. Brief van COA van 25 mei 2021 inzake antwoord op collegebesluit van 23 maart 

2021;
m. Informatieblad ministerie Justitie en Veiligheid Programma Flexibilisering Azielketen 

juni 2020.


